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 Inkommit via e-post 27 juni 2019  

 

Det allra viktigaste är att behålla Torekovs karaktär och förhindra ny högre bebyggelse.  

Jag är en av många som skriftligt invände mot planen på att uppföra relativt höga hus vid Ica. Jag 

tolkar Båstads kommuns svar på de olika inlagorna som att man helt tar avstånd från de många 

invändningarna som inkommit. 




